
 12.202.10סיכום ישיבת מזכירות מתאריך   

 

אנדי טוביאס, יוגב  , י, לילך הראלהלוענת מוגילנר, נעמי  גלית ראובן,  מושיקו כהן,  נוכחים:

 . שחר הלויו, עומר גל קצירי  רוסיאנסקי

 . צעירים  -, תם נדיל ועדת ביקורת –ודגנית בן חיים   רותם פלג משקיפים:

: נועה, רביד, עמוס, דובב,  בחינת המיסים, נציגי ועדת בנים וצעיריםחברי הצוות ל זמנים:מו

 סיגל ומוניק 

 : נושאים

 : 2021תקציב 

 .הדיון עסק בחלופות והסתייגויות לתקציב של הנהלת הקהילה שנשלח לחברים

 

 : שכר דירה חיילים וצעירים

הציגו את עמדת הועדה והצעירים לגבי הקשיים שמציבה הצעת  סיגל ארד ותם נדיל

₪    100של שכ"ד של   שמוצעת על ידי הצעירים עצמם  התקציב. הם הציגו הצעה חלופית

לצעירים.  התקיים דיון בנושא. עמדת   10%והעלאת מחיר של  ללא תשלום ש"שים ,לחיילים

 של התקציב.המזכירות תיקבע בדיון המסכם על סך המקורות והשימושים 

המזכירות גם מברכת את הצעירים על המעורבות בשיח הציבורי שנעשית לאחרונה, לא רק 

   בנושא הזה.

 : חינוך

בסכום של כ  הצוות הציג הצעה לפיה סכום הסבסוד של הקהילה בחינוך יהיה קבוע

מתשלומי ההורים ומתקוצב ל  45%, לעומת המצב כיום שבו הסבסוד הוא ₪   1,000,000

₪. הצוות גם הציע את הדרכים לאזן את תקציב החינוך על ידי עדכון    1,745,000ב  2021

והשתתפות הקהילה בחינוך   תשלומי ההורים, הורדת סבסוד על חוגים ופעילויות שונות

 במקומות הנדרשים יותר 

₪ בסך תקציב החינוך בין הצעת הצוות לתקציב הנהלת הקהילה.    350,000היה פער של כ 

על סגירת הפער, כך שהנתונים והמשמעויות של החלופות   עו לסיכוםיסוכם ששחר ורביד, יג 

        יהיו ברורים וישימים.  

 : ערבות הדדית

פתוחה  וצגו ההצעות המעודכנות של הצוות אל מול הנהלת הקהילה.  ישנה עדיין שאלה ה

₪   400,000 ללגבי סוגיית הפקדות לחלף פנסיה לחברים באהדה.  מדובר בסכום גדול ש

 שנים עד להשלמת הצבירה הנדרשת. 5בשנה במשך כ 



נבחנת אפשרות שסכום זה ישולם מתמציות טבע.  זה דורש החלטה של חברי אגודת 

 תמציות טבע.

 :סיכום בנושא התקציב

החינוך וערבות הדדית לא הושלמו עקב צורך לבחינה חלופות הצוות בנושא הדיונים על 

  נתונים. נוספת של ה

לבין הצרכים   ₪  1100להוריד את מס הקהילה ל ישנם עדיין פערים בין הרצון מעבר לכך 

 עות השונות.הצוה

יהיה המטרה היא להביא לישיבה הבאה חלופות סגורות ומוסכמות )על נתונים(, כך שאפשר 

 לקבוע דעה עקרונית ולקדם הדיון לשיחת הקיבוץ. 

 : עדכון על מזכירות חינוך

מושיקו יהיה יו"ר  בשלב זה לאחר בחינת המבנה הניהולי בחינוך, מזכירות החינוך מציעה ש

מזכירות חינוך וינהל אותה.  עד היום מזכירות החינוך נוהלה על ידי מנהלת האגף. חברים  

.  בקרוב יתקיימו  ינוך, מספר נציגי ציבור ומספר נציגים מקצועייםבה הצוות הניהולי של הח

 בחירות לנציגי הציבור במזכירות החינוך. 

    המזכירות מקבלת את ההצעה.

 : בנה הניהולי של הקיבוץמצוות לבחינה והגשת המלצות בנושא ה

הכלכלית, סוכם לאחר דיון במועצה הכלכלית לקראת סיום הקדנציה של תומר כיו"ר המועצה 

על הקמת צוות עבודה שיבחן את המבנה הארגוני/ניהולי של הקיבוץ.  הצוות יביא את 

 המלצותיו לדיון משותף במועצה הכלכלית והמזכירות.

החברים המוצעים לצוות הם: סער זכריש, איתן בן חיים, לילך הראל )נציגת המזכירות(, רענן  

 מנהלת מש"א.כץ )נציג המועצה הכלכלית( ולילך ויאדר 

 המזכירות סומכת את ידיה על המהלך והצוות.

 שיוך דירות:  

לאחר שיחות ההסבר לחברים ולקראת שיחת הקיבוץ דנו בעמדת המזכירות לגבי חלופת  

   . 2נגד  7ברב של  אגודההשיוך.  המזכירות תומכת בחלופת ה

 רשם: מושיקו 


